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TARTU VALLAVOLIKOGU 

MAJANDUSKOMISJON 
 

 

PROTOKOLL 
 

 

Kõrveküla          20.10.2020  

 

 

Aeg: 20.10.2020, algus kell 16.30, lõpp kell 18.00. 

 

Koosolekut juhatas: komisjoni esimees Vahur Poolak. 

Protokollis: Kadri Linamägi. 

Osalesid: Vahur Poolak, Vahur Jurs, Aigar Lepp, Arvi Lossmann, Elle Kaljurand, Janika Lill ja 

Anneli Kumar.  

Puudusid: Sirje Simmo ja Valentina Aman. 

Külalised: vallavanem Jarno Laur, abivallavanem Tarmo Raudsepp, vallasekretär Eve Kallas ja 

finantsjuht Ulvi Viilvere. 

 

Komisjoni esimees Vahur Poolak paneb päevakorra hääletusele.  

 

1. Tartu valla 2021-2024 eelarvestrateegia; 

2. Tartu valla arengukava 2018-2030 uue redaktsiooni projekti heakskiitmine ja avalikule 

väljapanekule suunamine; 

3. Jooksvad küsimused. 

 

Poolt 6 komisjoni liiget. 

 

1. Tartu valla 2021-2024 eelarvestrateegia 

Vallavanem Jarno Laur ja finantsjuht Ulvi Viilvere annavad ülevaate eelarvestrateegiasse 

sisseviidud parandustest/täiendustest. 

Eelmise majanduskomisjonis tehtud täiendustega on eelarvestrateegias arvestatud. 

 

Komisjoni liikmed küsivad täpsustavaid küsimusi aga eelarvestrateegias uusi täiendusi juurde ei 

tule. 

 

Komisjoni ettepanek: Toetada Tartu valla 2021-2024 eelarvestrateegiat. 

Poolt 6, erapooletu 1 komisjoni liige. 

 

2. Tartu valla arengukava 2018-2030 uue redaktsiooni projekti heakskiitmine ja avalikule 

väljapanekule suunamine 

Vallavanem Jarno Laur tutvustab eelnõud. 

Arutelu BMX raja osas ja lisatakse arengukavas tekstilise osa juurde. 

 

Komisjoni ettepanek: Määrata avaliku väljapaneku kestuseks 26.10. – 09.11.2020. 

Poolt 7 komisjoni liiget. 

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõud. 

Poolt 7 komisjoni liiget. 
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3. Jooksvad küsimused 

- turvalisuse teema (valvekaamerad); 

- suurte autode parkimine Kõrveküla poe parklas; 

- uue komisjoni loomise ettepanek, kuhu võiks kuuluda kõik volikogu liikmed, lisaks võiksid 

osaleda ka muud huvilised (valla kodanikud, spetsialistid) ning komisjon tegeleks strateegiliste 

arenguplaanidega; 

- valmisolek lumelükkamiseks vallas. 

- tänavavalgustuse teema vallas. 

 

Järgmine komisjoni koosolek toimub 17.11.2020 kell 16.30. 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/     /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

Vahur Poolak        Kadri Linamägi   

Majanduskomisjoni esimees      Protokollija 


